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MĚSTO TRUTNOV – ZASTUPITELSTVO MĚSTA 
 
 
 

Z á p i s  
z 5. zasedání zastupitelstva města ze dne 14. listopadu 2022 

Zasedání bylo zahájeno v 15:58 za přítomnosti 31 členů zastupitelstva města.  
Omluveni: MUDr. Jana Chovancová, Juraj Sucháň 
 
 
1. Zahájení – Ing. arch. Rosa  

Přivítal přítomné, zástupce veřejnosti, tisku. 
Konstatoval, že zasedání zastupitelstva města bylo svoláno v souladu se zákonem. 

Složení slibu člena Zastupitelstva města Trutnova 
Mgr. Jiří Paták složil slib člena zastupitelstva města. 

Zápis z minulého zasedání zastupitelstva města ověřen, nebyly vzneseny námitky, považuje se za 
schválený. 

Připomněl zákon o střetu zájmů, nutno oznámit před hlasováním. 

Návrhový výbor 
1. Mgr. Pavel Káňa Hlasování: 30 – 0 – 0 (1) 
2. Ing. Luboš Panny Hlasování: 30 – 0 – 0 (1) 
3. JUDr. Dalibor Pluskal Hlasování: 31 – 0 – 0 

Za ověřovatele zápisu stanoveni: Mgr. Petr Horčička, Miroslav Rohlík 

Program 
1. Zahájení 
2. Kontrola plnění usnesení 
3a) Rozpočet města na rok 2022 – rozpočtové opatření č. 4 
3b) Dohoda o poskytnutí cash-poolingu – Komerční banka, a.s. 
4. Majetek města 
5. Dotace 
6. Různé 
7. Závěr 

 
Návrhy k programu 

Starosta města navrhuje doplnění programu – do bodu 6. Různé zařadit jako bod 6a) Insolvenční 
řízení vedené proti úpadci MATEX HK, s.r.o. (v elektronické podobě materiály zastupitelům za-
slány do e-mailové schránky, v tištěné podobě připraveny na stůl). 

Žádné další připomínky, návrhy k doplnění programu nebyly.  

Hlasování o doplněném programu 

1. Zahájení 
2. Kontrola plnění usnesení 
3a) Rozpočet města na rok 2022 – rozpočtové opatření č. 4 
3b) Dohoda o poskytnutí cash-poolingu – Komerční banka, a.s. 
4. Majetek města 
5. Dotace 
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6. Různé 
6a) Insolvenční řízení vedené proti úpadci MATEX HK, s.r.o. 

7. Závěr 

Hlasování o doplněném programu: 31 – 0 – 0 – program schválen 

 
 
 
2. Kontrola plnění usnesení, přehled plnění investičních akcí – Ing. Seidel 

Písemný materiál. 

Ing. Seidel, tajemník MěÚ, informoval zastupitele o stavu plnění usnesení zastupitelstva města. 
Dále informoval o možnosti zapojení nových zastupitelů do činnosti Komise pro strategický rozvoj 
města Trutnova. Všem zastupitelům bude zaslán informační e-mail. Součástí materiálu je také 
přehled plnění investičních akcí města. Dále tajemník MěÚ informoval o vyřízení dotazů 
z minulého zasedání zastupitelstva města. 

Zahájena rozprava.  
Mgr. Sobotka se dotazuje na akci „Rekonstrukce ul. Národní“ a „Úprava bus zálivu Šestidomí“. 
Zajímá ho, zda termín dokončení u těchto akcí bude dodržen. Ing. Jelínek, vedoucí Odboru rozvoje 
města, uvedl, že obě investiční akce jsou dokončeny. Bude zahájeno jejich přebírání. 
Dále se Mgr. Sobotka dotazuje u investiční akce „Bezbariérové WC na náměstí“ na důvod zvýšení 
nákladů. Ing. Jelínek, vedoucí Odboru rozvoje města, uvedl, že rozpočet byl stanoven v roce 2021, 
ale v roce 2022 došlo k nárůstu cen. 
Ing. Voborník se dotazuje na akci „Rekonstrukce kina Vesmír“. Dle jeho názoru mu připadá malá 
proinvestovanost. Ing. arch. Rosa uvedl, že probíhala sanace stávající stavby, jednotlivé úpravy 
byly prováděny v samostatných krocích, které na sebe musely časově navazovat. Z tohoto důvodu 
byla proinvestována tak malá částka. 
Další dotazy k danému bodu nebyly. Rozprava ukončena. 

Zastupitelstvo města Trutnova bere na vědomí 
- informaci o plnění usnesení zastupitelstva města, 
- informaci o plnění investičních akcí. 
Zastupitelstvo města Trutnova stanovuje 
termín kontroly plnění usnesení 2005-433/6 Strategický plán města Trutnova na příští zasedání 
zastupitelstva města. 

  Termín: 12.12.2022 

Hlasování: 31 – 0 – 0 

 
v 16:13 odešel Mgr. Adamec, vrátil se v 16:17 

v 16:26 odešel Mgr. Eichler, vrátil se v 16:28 
 
 
 
3a) Rozpočet města na rok 2022 – rozpočtové opatření č. 4 – Ing. arch. Rosa 

Písemný materiál.  

Ing. arch. Rosa zastupitele krátce seznámil s předkládaným rozpočtovým opatřením (na straně 
příjmů a výdajů). Krátce představil záměr vybudování parkovacího domu na sídlišti Zelená louka a 
současnou situaci okolo tohoto záměru. Předkládané rozpočtové opatření bylo projednáno ve Fi-
nančním výboru Zastupitelstva města Trutnova. 
 
Zahájena rozprava. 
Mgr. Sobotka se dotazoval na položku „Veřejná zeleň – navýšení počtu kácených stromů napade-
ných škůdci, klíněnkou a náhradní výsadba“ (viz str. 4). Dotaz mu již byl zodpovězen, ale uvítal by, 
aby odpověď byla na zvukovém záznamu. 
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Na tento dotaz reagoval  , pracovník Technických služeb Trutnov, s.r.o. Kácení stromů 
na celém území města je prováděno na základě dendrologických posudků zpracovaných za rok 
2021, povolení kácení daných stromů a je uložena náhradní výsadba do konce roku 2022. Probíhá 
také chemické ošetření stromů proti škůdci (celkem 94 stromů). 
Ing. Javůrek se dotazuje na položku „Účelové smlouvy o dílo TST – zajištění havarijního stavu 
svahu u restaurace Alvazo ul. Krkonošská“ (viz str. 4). Zajímá ho, zda k poškození svahu nedošlo 
v souvislosti s výstavbou restaurace. Na dotaz odpověděl Ing. Jelínek, vedoucí Odboru rozvoje 
města, který uvedl, že město má dispozici statický posudek na uvedený svah. Dle posudku k po-
škození svahu došlo díky působení dešťové vody stékající z komunikace a chodníku. Bude nutné 
provést sanaci podloží chodníku, který je ve vlastnictví města. 
Mgr. Adamec k předchozí diskusi uvedl, že řešení dané situace je velmi problematické s ohledem 
na vlastnická práva. Jedná se o spojenou investici města, Ředitelství silnic a dálnic (dále jen 
„ŘSD“) a soukromého vlastníka. 
Mgr. Hendrych, místostarosta, uvedl, že projednávání nestability daného svahu bylo řešeno ještě 
před výstavbou restaurace. 
Starosta města vznesl dotaz, zda se hodlá ještě někdo přihlásit do diskuse a jelikož tomu tak neby-
lo, diskusi ukončil. Bezprostředně poté se do diskuse přihlásil Ing. Javůrek. Starosta města udělil 
ještě slovo Ing. Javůrkovi a upozornil ho, aby se do rozpravy hlásil příště včas. Ing. Javůrek se 
dotazoval na vybudování parkovacího domu na Zelené louce (viz str. 4). Dotazuje se, kdy bude 
vyhotovena projektová dokumentace. Starosta města uvedl, že je zpracovaná architektonická stu-
die od 2 ateliérů. Návrhy byly projednány v Komisi pro výstavbu a rozvoj. V polovině prosince t. r. 
se očekává otevření dotace. Nyní se čeká na vyjádření dotčených SVJ, které podaly námitku proti 
výstavbě parkovacího domu. Ing. Javůrek se ještě ujišťoval, zda lokalita pro výstavbu parkovacího 
domu byla vybrána s ohledem na podmínky případné dotace. Starosta města doplnil, že předpo-
kládaná stavba parkovacího domu nezasahuje do zeleně, je dodržena přijatelná docházková vzdá-
lenost pro většinu obyvatel sídliště a blízkost MHD. 
Mgr. Adamec vznesl řečnickou otázku, zda došlo ke správnému otevření diskuse a posléze doplnil, 
že nová parkovací místa jsou potřebná, ale nikdo z obyvatel se nechce dívat na tuto stavbu. Dle 
jeho názoru sídliště má nedostatek parkovacích míst. 
MUDr. Plzák doplnil, že v parkovacím domě by mohla být umístěna řada dobíjecích stanic na elek-
tromobily. Dotazuje se, zda tento fakt byl zmíněn v komunikaci s jednotlivými SVJ. Starosta uvedl, 
že tato argumentace použita nebyla. 
Ing. Panny se dotazuje, jaký bude nárůst parkovacích míst v parkovacím domě. Starosta města 
uvedl, že by se jednalo o cca 150 parkovacích míst. 
Do rozpravy se již nikdo nepřihlásil, rozprava ukončena. 

Zastupitelstvo města Trutnova schvaluje 
změny rozpočtu města Trutnova na rok 2022 – rozpočtové opatření č. 4. 

Hlasování: 27 – 0 – 4 
 
 
 
3b) Dohoda o poskytnutí cash-poolingu – Komerční banka, a.s. – Ing. arch. Rosa 

Písemný materiál.  

Zahájena rozprava. Do rozpravy se již nikdo nepřihlásil, rozprava ukončena.  

Zastupitelstvo města Trutnova schvaluje 
uzavření dohody o poskytování cash-poolingu pro ekonomicky spjatou skupinu. 

Hlasování: 29 – 0 – 2 
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4. Majetek města – Mgr. Eichler 

POZEMKY  

Mat. 4b1 – 3 body 

Písemné materiály. 

Ing. Javůrek požaduje samostatné projednání a hlasování o bodu č. 2. Další návrhy ani požadavky 
nebyly. 

Samostatné projednání a hlasování o bodu č. 2 

Zahájena rozprava.  
Ing. Javůrek se dotazuje, jak bude řešena případná aktualizace podepsaného memoranda o spo-
lupráci, které podepsali vlastníci s městem Trutnovem. Mgr. Eichler, místostarosta, uvedl, že zá-
měr se neustále vyvíjí, zatím není plánována revokace uvedeného memoranda. 
Ing. Javůrek se dotazuje na využití pozemku, a jak proběhne finanční vyrovnání vlastníky. Dle jeho 
názoru ŘSD již požadované pozemky získalo, zbylé pozemky zůstanou patrně v majetku města. 
Nelíbí se mu, že jsou směnovány stavební parcely pro podnikatelskou činnost. Nové pozemky jsou 
špatně využitelné, protože jsou v ochranném pásmu dálnice. Měla by být stanovena cena pozem-
ků dle znaleckého posudku, aby se posoudila ekonomická výhodnost směny pro město Trutnov. 
Mgr. Eichler, místostarosta, doplnil, že se směňují pozemky „ostatní plocha“ za „ornou půdu“, tedy 
s vyšší kvalitou a větší rozlohou. Znalecký posudek nebyl zpracován. 
MUDr. Plzák se domnívá, že se jedná o cestu a dotazuje se, jak je využívána. Mgr. Eichler, mís-
tostarosta, uvedl, že cesta je evidována v katastru nemovitostí, ale není používána. 
Ing. Panny se dotazuje, zda lze ocenit ekonomickou výhodnost směny pozemků. 
Mgr. Eichler, místostarosta, uvedl, že směnou město získá pozemky s větší rozlohou a vyšší kvali-
ty.  
Mgr. Adamec reaguje na předchozí diskusi. Dotazuje se, kdo může mít zájem o cestu a její možné 
využití (buď vlastníci přilehlých pozemků, nebo spekulanti). V případné směně pozemků nevidí 
problém. Bonita získané půdy je vyšší. 
Ing. Voborník uvedl, že cesta v daném místě fakticky neexistuje (z jedné strany je louka a z druhé 
strany orná půda). Z pohledu znalce je nutné posoudit skutečný stav, tj. ornou půdu a louku. Bude 
porovnávat louku s loukou a ornici s ornicí. Mgr. Eichler uvedl, že v takovém případě město pros-
tým výpočtem získává více. 
Další dotazy nebyly, rozprava ukončena. 

p. p.  a další, k. ú. Poříčí u Trutnova 
Zastupitelstvo města Trutnova schvaluje 
směnu p. p.  (683,00 m2) a části p. p.  (cca 2 202,00 m2) v k. ú. Poříčí u Trutnova  
v majetku města Trutnova za p. p.  (551,00 m2), část p. p.  (cca 6 099,00 m2), část 
p. p.  (cca 1 650,00 m2) a p. p.  (10,00 m2) v majetku  a  

, vše v k. ú. Poříčí u Trutnova, bez finančního vyrovnání. Náklady spojené s převo-
dem hradí žadatelé. 

Hlasování o bodu č. 2: 24 – 2 – 5 
 
 
Samostatné projednání a hlasování o bodech č. 1, 3 

Zahájena rozprava.  

Dotazy nebyly, rozprava ukončena. 

p. p. 2182, p. p. 2183/26, k. ú. Trutnov 
Zastupitelstvo města Trutnova schvaluje 
prodej p. p. 2182 (155,00 m2) a části p. p. 2183/26 (cca 560,00 m2) v k. ú. Trutnov spol. NYMPHIA 
DELTA s. r. o., k zarovnání hranic vlastních pozemků za kupní cenu za část  
p. p. 2182 (141,00 m2) a část p. p. 2183/26 (cca 490,00 m2) ve výši 300,00 Kč/m2 a za část  
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p. p. 2182 (14,00 m2) a za část p. p. 2183/26 (cca 70,00 m2) ve výši 1.450,00 Kč/m2. Náklady spo-
jené s převodem hradí kupující. 
 
p. p. 2597 a další, k. ú. Trutnov 
Zastupitelstvo města Trutnova schvaluje 
výkup p. p. 2597 (487,00 m2), p. p. 2565/7 (90,00 m2), p. p. 2562/2 (20,00 m2) a p. p. 2064/16 
(194,00 m2) v k. ú. Trutnov od Správy železnic, státní organizace, za cenu dle znaleckého posud-
ku. 
Zastupitelstvo města Trutnova neschvaluje 
výkup části 2185/18 (cca 630,00 m2) a p. p. 2145/4 (42,00 m2) v k. ú. Trutnov od Správy železnic, 
státní organizace. 

Hlasování o bodech č. 1, 3: 31 – 0 – 0 
 
 
 
Mat. 4b2 – 10 bodů 

Písemné materiály.  

Mgr. Eichler, místostarosta, informoval zastupitele o tom, že došlo ke stažení bodu č. 1 (z důvodu 
zpětvzetí žádosti). 

Zahájena rozprava. Dotazy nebyly, rozprava ukončena.  

Hlasování o bodech 2-10 (materiály hlasovány jako celek) 

p. p. 368/2, k. ú. Oblanov 
Zastupitelstvo města Trutnova neschvaluje 
prodej p. p. 368/2 (2 414,00 m2) v k. ú. Oblanov . 
 
p. p. 1965/3 a další, k. ú. Horní Staré Město 
Zastupitelstvo města Trutnova neschvaluje 
prodej části p. p. 1965/3 (cca 65,00 m2), části p. p. 321/2 (cca 18,00 m2) a části p. p. 321/3 (cca 
41,00 m2) v k. ú. Horní Staré Město . 
 
p. p. 37/3, k. ú. Poříčí u Trutnova 
Zastupitelstvo města Trutnova neschvaluje 
prodej p. p. 37/3 (277,00 m2) v k. ú. Poříčí u Trutnova . 
 
p. p. 379, k. ú. Střítež u Trutnova 
Zastupitelstvo města Trutnova neschvaluje 
prodej části p. p. 379 (cca 165,00 m2) v k. ú. Střítež u Trutnova . 
 
p. p. 300/1, p. p. 300/2, k. ú. Lhota u Trutnova 
Zastupitelstvo města Trutnova neschvaluje 
prodej p. p. 300/1 (634,00 m2) a p. p. 300/2 (879,00 m2) v k. ú. Lhota u Trutnova  

. 
 
p. p. 1889, k. ú. Libeč 
Zastupitelstvo města Trutnova neschvaluje 
prodej části p. p. 1889 (cca 410,00 m2) v k. ú. Libeč  a 

. 
 
p. p. 2202/14 a další, k. ú. Trutnov 
Zastupitelstvo města Trutnova ruší 
usnesení č. ZM_2022-95/3 ze dne 21.06.2022, týkající se prodeje části p. p. 2202/14  
(cca 145,00 m2) a p. p. 3196/1 (cca 20,00 m2) v k. ú. Trutnov, jejichž součástí je stavba zastřešení 
nad částí p. p. 2202/14, částí p. p. 3196/1, p. p. 2202/33, p. p. 2202/32, částí  
p. p. 2202/26 a částí st. p. 1813, vše v k. ú. Trutnov z důvodu na straně žadatelů. Náklady na vy-
pracování znaleckého posudku a geometrického plánu uhradí žadatelé. 
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p. p. 1326/1, k. ú. Trutnov 
Zastupitelstvo města Trutnova neschvaluje 
uzavření smlouvy o právu stavby k části p. p. 1326/1 (50,00 m2) v k. ú. Trutnov s  

. 
 
p. p. 2085/20, p. p. 2085/29, k. ú. Trutnov 
Zastupitelstvo města Trutnova neschvaluje 
prodej p. p. 2085/20 (288,00 m2) a části p. p. 2085/29 (cca 95,00 m2) v k. ú. Trutnov spol. RELKO 
s. r. o., za nabídnutou kupní cenu ve výši 1.200,00 Kč/m2. 

Hlasování o bodech 2-10: 31 – 0 – 0 
 
 
 
Mat. 4b3 – 1 bod 

Písemný materiál.  

Zahájena rozprava. Dotazy nebyly, rozprava ukončena. 

Změna průběhu katastrální hranice mezi k. ú. Trutnov a k. ú. Dolní Staré Město 
Zastupitelstvo města Trutnova souhlasí 
s navrženou změnou katastrální hranice mezi katastrálním územím Dolní Staré Město a katastrál-
ním územím Trutnov dle předloženého návrhu. 

Hlasování: 31 – 0 – 0 
 
 
 
Mat. 4b4 – 1 bod 

Písemný materiál.  

Zahájena rozprava. Dotazy nebyly, rozprava ukončena.  

p. p. 3263/4 a p. p. 3263/5, k. ú. Trutnov 
Zastupitelstvo města Trutnova schvaluje 
prodej p. p. 3263/4 (110,00 m2) a p. p. 3263/5 (197,00 m2) v k. ú. Trutnov, Ředitelství silnic a dálnic 
ČR, státní příspěvkové organizaci, k realizaci stavby D11 za kupní cenu ve výši 46.720,00 Kč. 
DPH ve výši 21,00 % hradí prodávající. 

Hlasování: 31 – 0 – 0 
 
 
 
MAJETEK MĚSTA  – RŮZNÉ 

Mat. 4o1 – Vyřazení neupotřebitelných předmětů 

Písemný materiál.  

Zahájena rozprava. Dotazy nebyly, rozprava ukončena. 

Zastupitelstvo města Trutnova schvaluje 
vyřazení neupotřebitelných předmětů s pořizovací cenou od 20.000,00 Kč dle předloženého návr-
hu. 

Hlasování: 31 – 0 – 0 
 
 
  



Stránka 7 z 9 

5. DOTACE – Ing. arch. Rosa 

5a) Dotace SPORT (nad 50.000,00 Kč) 

Písemný materiál. 

Zahájena rozprava. Do rozpravy se nikdo nepřihlásil. Rozprava ukončena. 

Zastupitelstvo města Trutnova schvaluje 

 poskytnutí dotace ve výši 300.000,00 Kč pro HC TRUTNOV, z. s., IČ 67441921, Na  
Lukách 460, Trutnov, na účel určený žadatelem v individuálně podané žádosti ze dne 
06.09.2022, tj. na částečnou úhradu výdajů spojených s dopravou hokejového mužstva  
„A“-týmu mužů pro sezónu 2022/2023 a výdajů na materiální zabezpečení hráčů (zejména vý-
daje na výstroj hráčů, ochranné pomůcky hráčů, brusle, hokejky apod.), 

 veřejnoprávní smlouvu pro HC TRUTNOV, z. s., IČ 67441921, Na Lukách 460, Trutnov, dle 
předloženého vzoru, 

 poskytnutí dotace ve výši 200.000,00 Kč pro HC TRUTNOV, z. s., IČ 67441921, Na  
Lukách 460, Trutnov, na účel určený žadatelem v individuálně podané žádosti ze dne 
06.09.2022, tj. na částečnou úhradu výdajů spojených s dopravou na jednotlivé zápasy, utkání 
a společné tréninky všech mládežnických kategorií v sezóně 2022/2023 (zejména kategorie 
nábor až junioři a dorost apod.), 

 veřejnoprávní smlouvu pro HC TRUTNOV, z. s., IČ 67441921, Na Lukách 460, Trutnov, dle 
předloženého vzoru. 

Hlasování: 29 – 0 – 2 
 
 
 
5b) Dotace OSTATNÍ (nad 50.000,00 Kč) – Přátelé Starého Rokytníku, z. s. 

Písemný materiál. 

Zahájena rozprava.  
Mgr. Adamec uvedl, že v důvodové zprávě je chybně uvedeno, že dotace poskytuje MěÚ Trutnov 
a Krajský úřad Královéhradeckého kraje (správně má být město Trutnov, Královéhradecký kraj). 
Dále zastupitele seznámil s historií průběhu oprav kostela. Rekonstrukci kostela by nemělo finan-
covat pouze město. Ing. Seidel, tajemník MěÚ, uvedl, že údaje o poskytovatelích dotace byly 
opsány z písemné žádosti spolku. 
Mgr. Sobotka se dotazuje, zda se jedná o jednorázovou podporu. Uvítal by, kdyby to bylo pravidel-
né. Na tento dotaz reagoval starosta města. V závěru podotknul, že by mělo být zajišťováno finan-
cování oprav z různých zdrojů. 
Do rozpravy se již nikdo nepřihlásil. Rozprava ukončena. 

Zastupitelstvo města Trutnova schvaluje 

 navýšení dotace o částku 230.000,00 Kč, tj. na celkovou částku 430.000,00 Kč, pro Přátelé 
Starého Rokytníku, z. s., IČ 07813660, Osiková 401, 541 01 Trutnov, na účel určený žadate-
lem v individuálně podané žádosti ze dne 20.10.2022, tj. – částečná úhrada výdajů spojených 
s rekonstrukcí (opravou) stropu nad hlavní lodí kostela sv. Šimona a Judy ve Starém Rokytníku 
v roce 2022, 

 dodatek č. 1 k veřejnoprávní smlouvě č. 58/22 pro Přátelé Starého Rokytníku, z. s.,  
IČ 07813660, Osiková 401, 541 01 Trutnov, dle předloženého znění. 

Hlasování: 30 – 0 – 0 (1) 
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5c) Dotace OSTATNÍ (nad 50.000,00 Kč) – SPARTAK TRUTNOV, z. s. 

Písemný materiál. 

Zahájena rozprava. Do rozpravy se nikdo nepřihlásil. Rozprava ukončena. 

Zastupitelstvo města Trutnova neschvaluje 
poskytnutí dotace ve výši 10.000,00 Kč pro SPARTAK TRUTNOV, z. s., IČ 04377397, Skřivánčí 
770, Trutnov, na účel v kategorii OSTATNÍ odst. 4.4. Ostatní dotace výše nedefinované – částečná 
úhrada výdajů spojených s vystoupením oddílu moderní gymnastiky Spartak Trutnov ve společen-
ském centru "Uffo" v roce 2022 (zejména výdaje na pronájem centra pro účely akce), včetně uza-
vření veřejnoprávní smlouvy. 

Hlasování: 22 – 0 – 9 

v 17:06 odešel Mgr. Sobotka, v 17:07 se vrátil 

 
 
 
6. Různé 

6a) Insolvenčí řízení vedené proti úpadci MATEX HK, s.r.o. – Ing. arch. Rosa 

Písemný materiál. 

Zahájena rozprava. 
MUDr. Plzák se dotazuje na výši pohledávek města za úpadcem. Na tento dotaz reagoval starosta 
města. 
Ing. Javůrek se dotazuje, zda v souvislosti s touto skutečností (v souvislosti s úpadkem společnosti 
budou sjednané práce dokončeny jiným zhotovitelem) dojde k úpravě smluv, které uzavírá město 
Trutnov. 
Na tento dotaz reagoval Mgr. Hendrych, místostarosta. O doplnění doložky se uvažovalo, ale do 
smluv nebude zahrnuto. Výše uvedená skutečnost je dle jeho názoru velmi výjimečná. 
Mgr. Adamec doplnil, že uspokojování pohledávek za společnostmi v insolvenčním řízení je velmi 
problematické. Doplnění doložky do smluv by to nevyřešilo. 
Do rozpravy se nikdo nepřihlásil. Rozprava ukončena. 

Zastupitelstvo města Trutnova bere na vědomí, 
že nebude podána žaloba vůči popírajícímu insolvenčnímu správci úpadce MATEX HK, s.r.o., 
v konkurzu, IČ 25968807, o určení pohledávek č. 166/2, 166/3, jejichž pravost insolvenční správce 
popřel. 

Hlasování: 31 – 0 – 0 
 
 
Dotazy zastupitelů 

Starosta města předal nejprve slovo Ing. Seidelovi, tajemníkovi MěÚ. 
Tajemník MěÚ informoval, že pokud si zastupitelé nechávají zasílat písemné materiály pro jednání 
zastupitelstva města jen proto, že je pro ně problematické nosit si s sebou na jednání note-
book/tablet, může jim být toto zařízení na jednání zastupitelstva zapůjčeno. 
Dále informoval zastupitele o možnosti získat čestné vstupenky na basketbalové zápasy v sezóně 
2022/2023. 
Případné požadavky zastupitelů prosí zaslat na e-mail: seidel@trutnov.cz.  
 
Mgr. Sobotka 
Dotazuje se na aktuální stav výstavby chodníků v ul. Mírová. Ing. Jelínek, vedoucí Odboru rozvoje 
města, uvedl, že stále trvá problém s projektantem (výstavba chodníku přes železniční přejezd) 
a se získáním souhlasů vlastníků okolních pozemků.  
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Mgr. Sobotku zajímá, z jakého důvodu souhlasy vlastníků chybí. Ing. Jelínek, vedoucí Odboru roz-
voje města, uvedl, že souhlasy byly vlastníkům odeslány, ale dosud nebyly od všech vlastníků vrá-
ceny. 
Mgr. Adamec doplnil, že je nutné také zvažovat, kolik lidí cestu využívá. Starosta města doplnil, že 
cestu využívají nejen místní obyvatelé, ale také zaměstnanci pracující v průmyslové zóně ve Vola-
nově. 

v 17:14 odešel Mgr. Hendrych 
 
 
 
7. Závěr 

Ing. arch. Rosa poděkoval všem zastupitelům za účast na dnešním zasedání a věcné projednání 
materiálů. Další zasedání zastupitelstva města se uskuteční v pondělí 12.12.2022. 
Zasedání zastupitelstva bylo ukončeno v 17:13. 

Zapsala: Mgr. Petra Velebová 
 
 
 
 
 
 
Ing. arch. Michal Rosa v. r. Mgr. Tomáš Hendrych v. r. 
 starosta místostarosta 

Ověřovatelé zápisu: 

 Mgr. Petr Horčička Miroslav Rohlík 

L. S. 




